

طلب إذن للشركات



على الشركة لصق الرمز المشفر على منخلها. وتؤكد قوى الأمن الداخلي من الالتزام الكامل بهذا المسار.

بعد أن تحمّل الشركة نتائج الفحوص عبر الرابط الخاص، يصل إذن التحوّل للموظفين على هواتفهم المحمول، وتحصل الشركة على الإذن النهائي مع رمز مشفر لمزاولة العمل.

تحصل الشركة على موافقة أولية مع رابط ورمز مشفر تحمّل عبره نتائج فحوص PCR أو المضادات الجينية السلبية أو فحوص الـ antibodies الإيجابية للموظفين. لا تشكل الموافقة الأولية إنذاراً بمبادرته العمل. تحصل الشركة على الموافقة النهائية بعد تحميل نتائج الفحوص.

تتملأ الشركة الإستمارة على موقع www.pc.gov.lb وتدخل أسماء موظفيها وأرقام هواتفهم الخليوية.

Permission Request For Companies



Company fills the form on [Covid.pcm.gov.lb](https://www.pc.gov.lb) and enters employees names and mobile



Company receives conditional pre-approval with link and code to upload PCR or antigen or antibodies positive results of employees. This pre-approval does not serve as a permit to open business. Approval is final once test results are uploaded.



Once test results are uploaded on the provided link, employees will receive mobility approval permits on their mobile and company receives final permit with QR code for re-opening.



QR code to be posted at the entrance of the company. ISF validates that the process is properly implemented,